
Prenovljeni nadzorni svet tudi o razlogih za stavko

Nadzorniki Hita so včeraj več ur razpravljali o
razmerah v Hitu, odločali pa so tudi o novem
predsedniku nadzornega sveta. Neuradno naj bi
za prvega nadzornika izvolili Gorazda
Podbevška.

NOVA GORICA ► V nadzor-
nem svetu Hita je po od-
stopih in zamenjavah precej
novih obrazov. Po odstopu
prejšnjega predsednika na-
dzornega sveta Mateja Go-
loba Matzeleja so delničarji
Hita na avgustovski
skupščini za novega nadzor-
nika imenovali Gorazda
Podbevška, zaposlene pa po
novem predstavljata Karlo
Korče in odvetnik Aleksan-
der Lisjak.

Podbevšku bo
pomagal Miška

Nadzorniki so najprej iz-
brali predsednika nadzorne-
ga sveta. Po neuradnih in-
formacijah je to postal Go-
razd Podbevšek, ki v nadzor-
nem svetu zastopa Kad. Nje-
gov namestnik je postal An-
drej Miška, predstavnik lo-
kalnih skupnosti z igralnica-
mi. V nadzornem svetu sedita
Irena Uršič kot predstavnica
Soda in Tomo Malnarič iz
ministrstva za finance.

Vrba in GIT
ne bosta zraven

Nadzorniki Hita so razpra-
vljali o polletnem poslovanju
Hita, uresničevanju akcijske-
ga načrta za sanacijo družbe
in o prodaji manjše nepre-
mičnine v Črni gori. Sezna-
nili so se tudi z razlogi za
stavko, ki jo Sindikat igral-

niških delavcev napoveduje
za nedeljo. V njej preostala
dva reprezentativna sindika-
ta ne bosta sodelovala. "V
primeru odločitev uprave gle-
de ugotavljanja presežnih de-

lavcev, odpovedi podjetniške
kolektivne pogodbe, ukinitve
24-urnega poslovanja ... gre
za legitimne odločitve upra-
ve, na katere sindikat ne more
vplivati, če so sprejete na po-
dlagi veljavne zakonodaje,"
sta pojasnila predsednica
sindikata GIT Jožica Bone in
predsednik sindikata Vrba
Primož Gulin. SR

V Hitu čez vikend pripravljajo velik turnir v pokru, igralniški
delavci pa tedaj napovedujejo stavko


